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INTERPELACJA 
Dotyczy: postoju taksówek na ul. Wojska Polskiego 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Wszystkich cieszy koniec przebudowy ulicy Wojska Polskiego. Niestety, jak to często bywa, funkcjonalność 
wprowadzonych rozwiązań bywa dyskusyjna. Mieszkańcy Bałut zgłaszają się do mnie obserwacjami  
w sprawie postoju taksówek na Wojska Polskiego między Obrońców Westerplatte a Marynarską (vis a vis 
stacji paliw Orlen). Nie są one wystarczająco wykorzystane, a mogłyby pełnić rolę miejsc parkingowych dla 
samochodów osobowych, których w okolicy jest nigdy dosyć – szczególnie dla lokali usługowych 
zlokalizowanych przy tej ulicy.  

Niniejszym, proszę o analizę zasadności funkcjonowania takiej ilości miejsc postojowych dla taksówek  
i zmianę przynajmniej części z nich na miejsca parkingowe.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




